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Torsdag 27. oktober kl. 19.00

Klublokalet Højene Skole

Jens Lyhne fraværende (er indtrådt efter Jan Petersen er udtrådt gr flytning)

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Siden sidst:

# Find Vej 3/9: 5 deltagere!

En anden klub i det landsdækkende PR-arrangement havde 500 deltager!! Det drøftes hvad vi kunne

have gjort anderledes. FB-reklame er i hvert fald ikke nok. Næste år gør vi nyt forsøg uanset om der

er landsdækkende tiltag eller ej.

# Divisionsmatch op/ned d. 2/10 i Rold: OKV var tæt på sejr! Men lige ved og næsten gælder

ingenting. Vi var for få afsted. Desværre fem sygemeldinger på dagen.  Vi skal være minimum 50

afsted for at stille tilstrækkeligt op i de respektive klasser. Deltagelse i divisionsmatcherne er en

væsentlig faktor til at skabe sammenhængskraft i klubben. NB: Ungdomsløberne udgjorde i øvrigt

en ¼ del af OKV-deltagerne. Flot!

# Natløb i Uggerby 21/9: Flot placering af Stævnecenter ved/ i Bådehuset. Smukt vejr. Der var 49

deltagere. Arrangementet gav 132,- i underskud – og det var uden udgift til toiletvogn. Største

klasse var H 70. Fremtiden tegner ikke så lovende hvis ikke yngre natløbere kommer til.

# Gymnastik: Vintersæsonen 2022/23 er startet. Ca. 20 deltagere

3. Økonomi:

Kassereren oplyser, at klubbens obligationer fra januar 2022 indtil 30. september 2022 har tabt

værdi, hvis de skulle indløses nu.

Klubbens økonomi generelt ser fornuftig ud for året 2022.

Aktuelt er der 126 medlemmer i OK Vendelboerne

4. Klubudvikling:

# Visioner i forlængelse af snak om divisionsmatchen og hvordan vi får motiveret flere

klubmedlemmer til at deltage heri fremover: Det foreslås at klubben giver en tynd løbejakke m logo

(OKV-divisionsmatch-årstal- evt slogan) til alle, der forpligter sig til at deltage i mindst en af de to

årlige  matcher foruden den sidste op/nedrykningsmatch. Jakken skal være i klubbens farver. Må

gerne være sponsoreret, hvis der kan findes en sponsor.

Kirsten og Allan er tovholdere på ideen. Budget 10.000 kr.

Det foreslås også at sørge for forplejning til deltagerne fra OKV. F.eks. ved at lave aftale med

stævnekiosken om at stå for det praktiske.

Der skal udarbejdes holdopstilling, så OKV repræsenteres i alle klasser.

Stander med info om kommende åbne løb, klubture m.m. skal fremskaffes og medbringes til

klubløb – foruden vanlig info udsendes via ugebrevet. I håb om at sprede budskabet og skærpe

interessen til klubmedlemmer, der ikke hidtil har haft tradition for at deltage i begivenheder udover

træningsløb.



# Bestyrelsen har fået forslag om forlængelse af tilmeldelsesfrist til klubløb. Der drøftes for og imod,

og bestyrelsen beslutter i enighed at fortsætte med uændret frist. Banelæggerteamsene opfordres i

øvrigt til at lave opslag på FB om kommende løb, gerne med billeder eller små videoklip fra

processen. Giver blikfang og skærper interessen for at deltage.

# Torsdagsløb: Der er dalende tilslutning til torsdagsløbene. Det besluttes at fusionere tirsdags- og

torsdags-træninger. Tirsdags-træningerne har hver gang et teknisk moment. De har været åbne for

såvel ungdoms som voksenløbere, men kun yderst få voksne har deltaget hidtil. Længste bane er 4

km, der er lette såvel som svære baner. Tirsdagstræning starter kl. 17. Allan har hidtil stået for

banelægning, har to faste hjælpere til udsætning og nedtagning af poster Det foreslås at

banelæggerteams laver baner nogle tirsdage i årets løb. Til disse løb udvides starttiden til kl. 18.30.

Banelæggerteamsene beslutter selv, om de vil udbyde baner længere end 4 km. Allan står fortsat

for de O-tekniske momenter. Nærmere info følger.

# Evt. ændring af starttid om søndagen diskuteres. Vi fortsætter som hidtil med start 9.30-10.30

indtil videre. Vi vil være obs på, hvor stort behovet er for start 10.00 – 10.30 er.

5. Kommende aktiviteter:

# Klubaften 17/11: Afholdes i aulaen på Højene Skole. Ole T aftaler adgang hertil, siger Ellen.

Forplejning Hanne.  Allan laver O-teknisk oplæg til klubløbet søndag d. 20/11 i Kirkemilen. Desuden

fordeles klubløb foråret 2023 blandt teams´ ene.

# Klubmesterskab Dag afholdes i Langdalen ved Tranum 6. november

# Juleløb 4/12 i Tornby: Hold 2 laver baner, Hanne laver/ aftaler forplejning (kakao, boller)

Horsebækhytten er booket.

# Nytårsløb i Tversted: Hold 12 står for såvel banelægning som forplejning

# Klubtur maj/juni 2023: Weekenden med Gudenådysten søndag d. 7. maj vælges trods OKV holder

Nordjysk Lang om fredagen (Bededag) Forskellige forslag til logi luftes (Hedegården, spejderhytte i

Bryrup). Per Hauge forhører sig. Gerne et sted, hvor man alternativt kan stille telt op.

# Påskeløbet 2023: I alt 40 sengepladser booket, der er 6 værelser tilbage – med varierende antal

senge i hver. Kontakt Per Hauge for nærmere info.

# Skawdyst 2023 i samarbejde mellem Skagen OK & Motion, Skive OK og OK Vendelboerne:

Sprint i Skagen onsdag 12/7 Banelægger og kontrol fundet

Kirkemilen 13/7 Banelægger og kontrol fundet

Tversted 14/7 Banelægger? Kontrol?

Sprint Hjørring 15/7: Banelægger Jess Rasmussen, kontrol Allan Reiche

OK Vendelboerne står for at afvikle starten alle dage: Jakob Madsen står for starten alle dage på

nær lørdag. Ole og Ellen tager over lørdag. Der skal bruges et antal hjælpere i starten. Har man lyst

til at deltage, er man velkommen til at kontakte Kjeld Arildsen eller Jakob Madsen

6. Ungdomsudvalget:

# Planer om at lave U1 kursus i uge 9 2023. Der skal findes overnatning til 20-30 personer (evt.

sovesale med drenge- og pigeafdeling. Allan Reiche modtager gerne forslag.

# Der har været afholdt vellykket sprint tur til Århus.

# Der planlægges træningstur til Gøteborg til august 2023

# Ungdoms afd. arbejder med resultats mål for træningen, og det virker meget motiverende på

ungdomsløberne – øger træningsgejsten.

# Der er planer om en OKV-ungdoms T-shirt

# Der er planer om at lave klub video sammen med Sami Aarnio

# TopNord: Der er planer om opstartsmøde – i håb om at få gang i samarbejdet igen.

7. Kortudvalg:



Gideminas nytegner Råbjerg i 2023

Kjeld er i gang med at tegne på Ålbækkortet

Skallerup trænger til nytegning, men der bygges aktuelt derude. Vi afventer.

8. Træningsudvalg:

Nogle af banelægger teams ene trænger til revision.

9. Kommunikation:

Der er lidt stilstand i OK Vendelboernes Facebook gruppe. Der opfordres til at lave opslag, skabe

aktivitet.

10. Evt.

# Der er kun 2 personer (Ole og Kjeld), der kan bistå med korttrykning til klubløb, siden Jan er

flyttet. Det ville være ideelt med et printerteam på 4 personer

# Allan foreslår at lave trailløb. Ungdomsafd. vil gerne stå for arrangementet. Dels for at rekruttere

til klubben og dels for at tjene penge til en klubtur. Bestyrelsen er enig i, det er en god ide.

# Lene Bank står fortsat for klubtøjet

11. Næste møde:

Onsdag d. 4/1 2023 kl. 19.

Generalforsamling afholdes onsdag d. 18. januar kl. 19.30 i klublokalet

Indkaldelse udsendes med mindst 2 ugers varsel

Kirsten Holdensen, Ellen Thomsen, Allan Reiche, Kjeld Arildsen og Hanne Bak-Mikkelsen er på valg

Ellen Thomsen modtager ikke genvalg. Det gør de øvrige.

Mødet slut 22.05


